
Past Perfect i Past SimpleHAD
Past Perfect inaczej czas zaprzeszły, nigdy nie występuje sam. Dlaczego? 
Bo jak głowa boli to znaczy, że muszę przypomnieć sobie sytuację która 
wydarzyła się wcześniej niż inna sytuacja, która też wydarzyła się w 
przeszłości (Past Simple). 

HAD
After

After Ed had broken the jug, he put frogs into the bath.

OR
Zanim Ed włożył żaby do wanny, zbił dzban.

HADBefore 
By the time

Before Ed put frogs into the bath, he had broken the jug.

Np.: Po tym jak Ed zbił dzban, włożył żaby do wanny. A więc Ed włożył żaby do wanny aby odreagować od 
wcześniej zbitego dzbanu.

          zbity dzban                                   żaby w wannie                dziś      


